
   

 

SPRAWOZDANIE Z PRAC KOMISJI BUDŻETU I ROZWOJU 

ZA MIESIĄC STYCZEŃ 2019 R. 

 

 

              Komisja w miesiącu styczniu obradowała dwa razy. 17 stycznia członkowie komisji 

pracowali według następującego porządku : 

 

1. Opracowanie planu pracy komisji na 2019 rok. 

2. Analiza planowanych i projektowanych zadań inwestycyjnych w 2019 roku. Harmonogram 

realizacji poszczególnych inwestycji. 

3. Informacja w zakresie udzielonych w roku 2018 dotacji dla organizacji pozarządowych - kluby 

sportowe, kościoły, stowarzyszenia, (działania i kwoty) stypendia sportowe, imprezy sportowe,    

inicjatywy lokalne. 

 

   Ad 1. Po dyskusji i naniesieniu poprawek do przedstawionego projektu planu pracy komisja 

jednogłośnie przyjęła dokument. 

  Ad 2. Kierownik Wydziału Planowania i Inwestycji omówiła szczegółowo stan przygotowań do 

realizacji inwestycji zapisanych w budżecie gminy na 2019 rok i przedstawiła harmonogram ich 

realizacji. Według członków komisji inwestycją ,która wymaga szczegółowego omówienia jest 

projekt i budowa Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Krzeptowie. Na najbliższym posiedzeniu 

Komisji Budżetu i Rozwoju poszerzonym o Komisję Oświaty Kultury i Sportu , po przedstawieniu 

przez burmistrza i pracowników urzędu  danych demograficzny, informacji planistycznych  i 

założeń do projektu szkoły członkowie komisji podejmą dyskusję na ten temat. 

 Ad 3. Kierownik Wydziału Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi przedstawiła na piśmie i 

omówiła: 

- dotacje dla kościołów -148 000 zł 

- stypendia sportowe – 92 400 zł 

- dotacje z zakresu sportu -581 000 zł 

- dotacje na wsparcie zadań publicznych Gminy Kąty Wrocławskie dla organizacji pożytku 

publicznego - 96 000 zł 

- dotacje w ramach art.19a ustawy o pożytku publicznym i wolontariacie -32 000 zł 

- zadania realizowane w ramach inicjatywy lokalnej – 34 842 zł 

Komisja Budżetu i Rozwoju na posiedzeniu w dniu 17 stycznia br. pozytywnie zaopiniowała 

miesięczną kwotę dofinansowania w wysokości 3500 zł brutto dla firmy przewozowej POLBUS 

PKS Sp. z o. o do zwiększenia ilości kursów przez miejscowości Zachowice i Czerńczyce . 

 

Kolejne posiedzenie Komisji Budżetu i Rozwoju odbyło się 29 stycznia  według następującego 

porządku: 

1. Dyskusja na temat projektu i budowy obiektu szkolno – przedszkolnego w Krzeptowie. 

Informacje o założeniach do projektu szkoły. Analiza budownictwa w Krzeptowie i Smolcu pod 

względem demograficznym. 

2. Opiniowanie uchwał. 

3. Sprawy różne. 



 Na temat budowy szkoły w Krzeptowie komisja obradowała w poszerzonym składzie o 

członków Komisji Oświaty Kultury i Sportu. W posiedzeniu wzięli udział również pan 

burmistrz ,pani wiceburmistrz . Pracownik Wydziału Planowania Rozwoju i Inwestycji zapoznał 

nas z założeniami do projektu budowy zespołu szkolno- przedszkolnego. Obiekt ma składać się z 

trzech części: 

- część dla przedszkola -150 dzieci -6 oddziałów 

- część wspólna 

- część szkolna -650 uczniów-26 oddziałów+ 50 uczniów zerówek 

Kierownik Wydziału Gospodarki Przestrzennej przedstawił nam informacje na temat rozwoju 

przestrzennego omawianego obszaru .Rezerwa terenu dla zabudowy jednorodzinnej w Krzeptowie 

to 22 ha, a 26 ha w Smolcu. Rezerwa  na budownictwo wielorodzinne dla Smolca 10 ha , dla 

Krzeptowa 3 ha. Tylko w 2018 roku starosta wydał 102 pozwolenia na budowę. 

Analizując powyższe dane pani burmistrz przedstawiła komisji potrzebę zwiększenia ilości 

oddziałów w planowanym obiekcie szkolno – przedszkolnym, przedstawiła komisji argumenty 

uzasadniające zwiększenie o dwa oddziały wypracowanych dotychczas założeń do projektu. 

 

1. Zwiększenie liczby uczniów z 600 do 650 + dwa oddziały zelówkowe + dwa oddziały 

przedszkolne umożliwi zastosowanie wyższego przelicznika z 3,25 na 3,50 

 

2. W obecnym ZSP w Smolcu występuje mocno zaawansowana druga zmiana, a dzieci poza trzema 

placówkami ( przedszkole, szkoła w Jaszkotlu i szkoła w Smolcu) znajdują się również w dwóch 

oddziałach zerówkowych w zaadaptowanych pomieszczeniach nad Ośrodkiem Zdrowia na ulicy 

Wierzbowej, które w zawiązku z rosnącą liczba mieszkańców trzeba będzie zwolnić na kolejne 

gabinety lekarskie 

 

3. Plany zagospodarowania przestrzennego( w tym przystąpienia, uchwalenia, procedury 

odrolnienia) oraz pozwolenia na budowę wydane na przestrzeni ostatniego roku wskazują na bardzo 

dynamiczny rozwój zabudowy mieszkaniowej w okolicznych miejscowościach. 

 

Następnie komisja zajęła się opiniowaniem projektów uchwał, które będą procedowane na 

najbliższej sesji Rady Miejskiej. Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawione projekty: 

- o zmianie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

w roku 2019,  

- w sprawie powołania inkasentów podatku rolnego, leśnego oraz określenia wynagrodzenia za 

inkaso, 

- w sprawie powołania inkasentów opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

wynagrodzenia za inkaso, 

- w sprawie wyrażenia zgody na wprowadzenie należności gminy Kąty Wrocławskie do Rejestru 

Należności Publicznych, 

- w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym              

dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość na czas oznaczony do 3 lat: na 

stanowiska garażowe w Kątach Wrocławskich -

nr13,32,17,35,47,23,10,3,43,25,39,38,37,27,14,40,20,4,8,15,22,30,5,18,31,7,24 ; 2x w Gądowie 

część działki nr 45/7, 2x w Kątach Wrocławskich część działki 16/21 AM-16, w Smolcu cz. działki 

512/2, działka 431/5. 

 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju 

                                                                                                                Anna Skórczak 


